
Александар Шапић: Нисам ја ни неискусан, а ни политички наиван како то можда изгледа на прву, али све зависи од СНС
недеља, 26 јул 2020 15:45

Бивши ватерполо репрезентативац и лидер Српског патриотског савеза (СПАС)
Александар Шапић није искључио могућност да, након уласка у парламент, буде и део
будуће владе Србије у коју би га позвала Српска напредна странка, као победник
парламентарних избор и могућности да сама бира извршну власт.

  

  

“Ако нам СНС понуди место у Влади, ако ту одлуку донесу, из њима знаних разлога, тада
могу да говорим о томе да ли можемо да нађемо основе да наравимо озбиљан договор
који неће бити доведен у питање после четири месеца”, рекао је вечерас Шапић у
емисији “Усијање” ТВ Курир.

  

Шапић је рекао да је засад све још увек отворено.
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“Ми на том првом разговору, који сам имао са председником Вучићем, нисмо дошли до те
фазе самих разговора уласка у владу. Требало би да се видимо још једном па ћемо
видети”, рекао је Шапић.

  

Он је нагласио како није човек “коме недостаје самопоуздања”, али се труди да буде
“реалан и објективан”, и да не улази олако у ствари за које можда нема “довољно знања
и искуства или вештине”.

  

“Причам генерално, не само за политику. Нисам ја ни овде баш пао с неба нити ме
претворила нека добра вила, него је ово последица дугог низа година и неког логичног
следа ствари и мог политичког пута који траје већ 11 година. Тако да нисам ја тако ни
неискусан, а политички ни наиван како то можда изгледа на прву”, рекао је Ђапић у
емисији “Усијање” ТВ Курир.

  

(Курир) 
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